



Date: 3 June 18 2018  
18 Ramadan 1439  
Ref: 10/10/ 677 /2018

التاريخ: 3 يونيو 2018 م  
الموافق: 18 رمضان 1439 هـ  
الإشارة: 2018/677/10/10

To: Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah

Subject: Response To News

Court Judgment - Selling Al Salam  
Hospital to KFH

السادة / بورصة الكويت المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: التعقيب عن الأخبار

الحكم القضائي - بيع مستشفى السلام

إلى بيت التمويل الكويتي

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to the requirements of Article 4-4-1 'Dealing with News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 'Disclosure and Transparency', KFH would like to report the following in response to the Article published on 3 June 2018 in Al Qabas Newspaper:

Concerning the two appeals Nos. 59/2017 and 60/2017 filed by KFH against both of 'Melas Investments Limited Co.' and 'Nasca Hollings Company Limited', the court has adjudicated in the session dated 31 May 2018 to accept the appeal in form. In its subject, it adjudicated to cancel the appealed judgment and re-adjudicate that the court is not qualitatively competent to consider the case by referring the same to the Commercial CFI Circuit to be considered in the session dated 13 September 2018. Further, Clerical Department must notify the litigants of the session determined and did not decide the matter of expenses.

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh



بيت التمويل الكويتي  
Kuwait Finance House

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بالمادة رقم 4-4-1 (التعامل مع الأخبار) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، فإن بيتك يود التعقيب على الخبر المنشور بتاريخ 3 يونيو 2018 في جريدة القبس، كما يلي: بشأن الاستئنافين رقمي 2017/59 و 2017/60 المقامين من بيتك ضد كل من شركة 'ميلاس انفيستمنس ليمتد' و 'شركة ناسكا هولدينجز ليمتد'، فإن المحكمة قد حكمت بجلسة 31 مايو 2018 بقبول الاستئناف شكلاً وفي موضوعه بإلغاء الحكم المستأنف والقضاء مجدداً بعدم اختصاص المحكمة نوعياً بنظر الدعوى بإحالتها الى الدائرة التجارية الكلية لنظرها بجلسة 13 سبتمبر 2018، وعلى إدارة الكتاب إعلان الخصوم بالجلسة المحددة وأبقت الفصل بالمصروفات".

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مazin سعد الناهض

